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INGEKOMEN  3 SEPTEMBER 2015 
 

 

 

Mondelinge vragen  inzake overlast dealers en junks Maliesingel 

 

In het Algemeen Dagblad van vrijdag 28 augustus jl. is te lezen: “Drugdealers en verslaafden hebben vrij spel 

in de omgeving van het hostel aan de Wittervrouwensingel. De buurt is de overlast, zoals openlijk 

drugsgebruik en diefstal, zat en wil maatregelen.” 

Deze buurtbewoners hebben in het verleden ingestemd met de komst van het hostel als de overlast zo laag 

mogelijk zou blijven. De beheersgroep die na de openstelling in het leven is geroepen heeft de afgelopen 

jaren een slapend bestaan geleid en wordt nu weer in het leven geroepen. De VVD heeft hier de volgende 

vragen over: 

1. Is het college het met de VVD eens dat overlast zoals geschetst in het artikel zeer onwenselijk is, 

daarom serieus genomen moet worden en moet worden aangepakt? 

 

2. Deelt het college het standpunt dat overlast in deze vorm het draagvlak voor opvangvoorzieningen 

ondermijnt en met kracht bestreden dient te worden? Zo nee, waarom niet? 

 

3. Is het college bekend met deze specifieke overlast voor de buurtbewoners van de Wittervrouwensingel?  

a. Zo ja, waarom lijken eerder genomen beheersmaatregelen geen effect (meer) te hebben op de 

situatie bij het hostel? 

b. Zo nee, waarom niet? 

 

4. Hoe verklaart het college de klacht van omwonenden dat er al langer wordt geklaagd over overlast 

maar dat hier klaarblijkelijk nog niets mee is gedaan? 

 

5. Is het college bereid de raad op korte termijn ter informeren over aard en omvang van de overlast, de 

gemaakte afspraken met de beheersgroep en de genomen acties om de overlast in te dammen? Zo nee, 

waarom niet? 

 

Mevrouw Q.M. Rajkowski (VVD) 


